
Aan de leden van het College van Burgemeester en wethouders 

en de gemeenteraad van Bloemendaal 

 

Bennebroek, 23 maart 2023 

 

Onderwerp: Park Vogelenzang 

 

 

Geacht college en leden van de raad, 

 

 

De besturen van de Verenigingen van Eigenaars Bloemveld I en Bloemveld II te Bennebroek maken 

zich zorgen over de ontwikkelingen rond Park Vogelenzang. Geruchten gaan dat er mogelijk sprake is 

van de vestiging van een AZC.  

 

Zoals bekend zijn de bewoners van onze verenigingen en de bewoners van de bloemenwijk in 

Bennebroek sinds 2014 intensief betrokken bij de ontwikkeling van dit gebied. Drie personen, allen 

wonend in de onmiddellijke nabijheid van het park, zijn via de Focusgroep afgevaardigd als 

deelnemers aan het zgn. Kwaliteitsteam. Het team van deskundigen, dat zich bezighoudt met de 

ontwikkeling van het park. Gewoonlijk komt dit Kwaliteitsteam om de veertien dagen bij elkaar om 

de voortgang van de plannen en de planning te bespreken. 

In oktober 2021 heeft de ontwikkelaar een eerste versie van het totaalplan gelanceerd. Tegen de 

positionering van de sociale huurwoningen en met name de grootte van de appartementen, die in de 

watertoren en belendende percelen zouden worden gerealiseerd hebben onze besturen bezwaar 

gemaakt. Een motie met dezelfde strekking werd in de gemeenteraad met overgrote meerderheid 

aangenomen, hetgeen heeft geleid tot een vermindering van het aantal appartementen, maar in de 

nieuwe opzet wel beduidend groter. Inmiddels liggen de contouren van het totale plan vast en 

diverse onderdelen daarvan bereiken binnenkort het definitief ontwerp waarna vergunningen tot 

realisering kunnen worden aangevraagd.  

 

Op 29 september 2022 heeft een delegatie van onze verenigingen van eigenaars de revisie van het 

bouwplan in een Teamsvergadering met de heren Heijink besproken.  

Aan ons is toen toegezegd, dat dit bouwplan nu spoedig uitgevoerd zou worden om o.a. met name zo 

snel mogelijk een bijdrage te kunnen leveren aan het oplossen van de woningnood door het 

contingent aan o.a. sociale huurappartementen te realiseren, hetgeen wij van harte ondersteunen.  

 

Op het moment dat deze afspraken met ons werden gemaakt was de instroom van ca. 120 

Oekraïense vluchtelingen in gebouw Eikendonk, grenzend aan onze percelen, in volle gang.  

Hiermee hebben onze bewoners een goede band. Enkelen van hen zijn intensief betrokken geweest 

bij de inrichting van de woonunits en een viertal van onze bewoners met een onderwijsverleden 

geven de vluchtelingen vanaf vrijwel het begin wekelijks Nederlandse taalles. Kijkend naar de 

toekomst is het aannemelijk, dat deze situatie voorlopig nog zal voortduren en dat nieuwbouw op dit 

deel van het park voorlopig dus nog niet kan worden gerealiseerd. De andere delen van het plan 

kunnen wel ten uitvoer worden gebracht. 

 

Naast de gehuisveste Oekraïners zou de vestiging van een AZC de voorgenomen ontwikkelingen van 

het mooie Park Vogelenzang op losse schroeven plaatsen, juist op het moment dat de bouw kan 

worden gerealiseerd. En dit laatste is dringend nodig, kijkend naar de verpaupering van het gebied.  

De lange vertraging heeft al gezorgd voor ernstig verval van de monumentale panden op het terrein. 

Langdurig gebrek aan onderhoud is hieraan debet en vandalisme viert hoogtij. Met name de percelen 

grenzend aan de watertoren moeten het ontgelden. Alle ruiten zijn daar ingegooid en brandstichting 



ligt op de loer. Er brandt ’s avonds geen licht op het terrein en het sterke vermoeden bestaat dat er 
drugs worden verhandeld en gebruikt. Sinds enkele dagen is er naast het energiegebouw illegaal een 

vracht versleten autobanden gedumpt.  

Meerdere malen hebben wij zowel de gemeente als de eigenaar op deze situatie geattendeerd 

zonder resultaat op verbetering van de situatie. Weliswaar surveilleert de politie frequenter op het 

terrein dan voorheen, maar is voor de aanpak altijd te laat. Kortom, wij maken ons als directe buren 

grote zorgen over de snelle achteruitgang van en de leefbaarheid in de directe omgeving van onze 

woningen. 

 

Op grond van het bovenstaande achten wij het stilleggen of uitstellen van het bouwplan door op het 

terrein, naast Oekraïense vluchtelingen, psychiatrische patiënten ook nog eens een AZC te vestigen,  

onverantwoord en een te zware belasting voor de omgeving en voor onze bewoners. 

 

Wij verzoeken u alles in het werk te stellen het bouwplan nu spoedig tot uitvoering te laten komen 

waarbij gebouw Eikendonk zo lang als mogelijk kan worden gebruikt voor de huisvesting van onze 

huidige Oekraïense buren. 

 

Uw reactie zien wij graag spoedig tegemoet en we worden graag bij de besluitvorming betrokken.   

 

Met vriendelijke groeten, 

 

De besturen van de Vereniging van Eigenaars Bloemveld I en Bloemveld II, 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


